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Protokół nr XXIV/2013 

z XXIV sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 8 kwietnia 2013 r. 

 

 Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 16 do 16:30.  

W sesji udział wzięło 12 radnych, 6 pracowników urzędu gminy, 2 zaproszonych gości oraz 6 

osób zainteresowanych obradami. 

 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Zławieś Wielka,  

 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właściciela nieruchomości opłatę,  

  

3) w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.  

 

4. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  Otwarcie obrad i Ad. 2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Przywitała radnych obecnych na XXIV sesji Rady Gminy. Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na 15 radnych obecnych jest 12 i sesja jest władna do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  Poinformowała obecnych, że sesja została zwołana na wniosek wójta 

gminy z uwagi na potrzebę dokonania zmian w uchwałach dotyczących ustawy o utrzymaniu 

czystości i porządku w gminach. Dodała, że również na wniosek wójta, który wpłynął do 

biura rady przed sesją wykreśla się z porządku obrad sesji nadzwyczajnej projekt uchwały  

w sprawie określenia rodzaju dodatkowych usług świadczonych przez Gminę Zławieś Wielka 

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów oraz wysokości cen za te usługi. 

 

Zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania rada gminy jednogłośnie przyjęła porządek 

obrad XXIV sesji. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła sekretarza gminy o krótkie omówienie zmian w uchwale w sprawie Regulaminu 

utrzymania porządku i czystości na terenie gminy Zławieś Wielka.  
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Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Poinformowała, że zmiany w uchwale polegają na rozszerzeniu na obszar zabudowy 

wielorodzinnej możliwości łącznego zbierania odpadów takich jak: papier, tektura, metale, 

tworzywa sztuczne, opakowania wielomateriałowe, jako tzw. odpady suche. Zbiórka 

obejmowała zabudowę jednorodzinną, a przyjmując te zmiany rozszerzona zostanie do 

zabudowy wielorodzinnej. Dodała, że zmienia się również wielkość worków do segregacji. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Stwierdziła, że są to tylko kosmetyczne zmiany. Być może dzięki nim zaoszczędzone zostaną 

jakieś środki. Zapytała czy radni mają pytania do uchwały. Nikt z radnych nie zabrał głosu, 

odczytała więc projekt uchwały. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIV/167/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

porządku i czystości na terenie gminy Zławieś Wielka. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła pracownika urzędu gminy o omówienie zmian w uchwale zmieniającej uchwałę  

w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę.  

 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 

Poinformowała obecnych, że po zmianach, jakie nastąpiły w ustawie można wprowadzić 

dodatkowe usługi w zamian za uiszczoną przez właściciela opłatę. Zmiany dotyczą m. in. 

wyposażenia wszystkich nieruchomości w zabudowie wielorodzinnej w pojemniki do 

zbierania zmieszanych odpadów komunalnych i pojemniki do selektywnej zbiorki odpadów. 

W zabudowie jednorodzinnej właścicielom będą udostępniane worki do selektywnej zbiorki 

odpadów. Dodatkową usługą będzie dwukrotne mycie pojemników w ciągu roku 

kalendarzowego. Dodała, że wszystkie te usługi zapewnione będą właścicielowi 

nieruchomości w ramach jednej przyjętej już wcześniej opłaty.  Poinformowała również, że 

uchwałą tą zmienia się godziny funkcjonowania PSZOK-u, który będzie czynny według 

potrzeb mieszkańców. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Otworzyła dyskusję nad uchwałą. Nikt z radnych nie zabrał głosu, odczytała więc projekt 

uchwały.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIV/168/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie określenia szczegółowego 

sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę. 
 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła Panią sekretarz o omówienie ostatniego projektu uchwały 

 

Grażyna Krystosiak – sekretarz gminy 



 3 

Zgodnie z przepisami ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach Rada Gminy 

obowiązana jest do ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na rzecz gminy za usługi odbierania odpadów komunalnych na terenie gminy.  

Stawki te należy zróżnicować w zależności od tego czy odpady będą zbierane selektywnie czy 

nie. Te stawki dotyczą tylko niezamieszkałych nieruchomości. Ponadto Rada Gminy ustala 

górne stawki opłat za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Powiedziała, że na komisji radni wspólnie omówili projekt tej uchwały i uzgodnione zostały 

również wysokości stawek. W związku z tym, że nikt z radnych nie miał więcej pytań do 

omawianej uchwały odczytała jej projekt. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Rada Gminy jednogłośnie przyjęła 

uchwałę Nr XXIV/169/2013 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia górnych stawek 

opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych. 

 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poinformowała obecnych, że punkt podjęcie uchwał dobiegł końca. Zapytała radnych, czy 

mają pytania do pracowników urzędu gminy.  

 

Jerzy Dudzic – radny  

Złożył interpelację w sprawie budowy drogi w miejscowości Górsk.  

 

Wioleta Warzocha – sołtys miejscowości Zławieś Wielka  

 

Zapytała, jakie będą wielkości pojemników dla właścicieli nieruchomości oraz co stanie się, 

kiedy worek ze szkłem rozsypie się, bo zdarza się tak, że firma odbierająca odpady zostawia 

potłuczone szkoło przy śmietniku. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poinformowała, że worki mają mieć mniejszą pojemność, aby były bardziej trwałe, nie pękały 

pod ciężarem i żeby taki problem wyeliminować.  

 

Krzysztof Rak – asystent  

Powiedział, że wielkość pojemnika dla właścicieli nieruchomości wynika z regulaminu, jeżeli 

jednak ktoś zechce mniejszy pojemnik, bo nie jest w stanie zapełnić większego wystarczy to 

zgłosić. Dodał, że firma świadcząca usługi powinna zostawiać po sobie porządek.  

 

Jerzy Dudzic – radny  

Zasugerował, aby w umowie pomiędzy gminą a firmą wywożącą odpady został zawarty zapis 

o obowiązku sprzątania przez pracowników firmy w przypadku, kiedy worek ze szkłem 

rozsypie się przy posesji właściciela. 

 

Małgorzata Kutnik – przewodnicząca Rady Gminy  

Poprosiła o naprawienie tablicy ogłoszeń na drodze od Zarośla Cienkiego w stronę Gutowa. 
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Ad. 4 Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

 

Tematy sesji zostały wyczerpane i o godzinie 16:30 przewodnicząca Rady gminy zamknęła 

obrady XXIV sesji rady Gminy Zławieś Wielka. 

 

 

 

 

 

Protokołowała:      Przewodnicząca Rady Gminy 

 

Sylwia Sypek                Małgorzata Kutnik 

 


